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Sitno, 29 sierpnia 2013 roku 
 

ST.0043.VI.37.2013 
 

Protokół Nr XXXVII/2013 

R a d y  G m i n y 
 Sitno 

z dnia 29 sierpnia 2013 roku 
 

 

Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad. 

3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

4. Podjęcie uchwał: 
-  w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2013 rok, 

-  w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Sitno na lata 2013-2018, 

- w sprawie zaopiniowania projektu uchwały Sejmiku Województwa Lubelskiego w sprawie 

wyznaczenia aglomeracji Zamość. 
5. Informacja w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, 

odraczania lub rozkładania na raty spłaty należności pieniężnych, mających 

charakter cywilnoprawny, przypadających Gminie Sitno oraz jej jednostkom 

podległym, a także warunki dopuszczalności pomocy publicznej 

w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną oraz osoby 

uprawnione do udzielania tych ulg. 

6. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy. 

7. Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi. 

8. Sprawy różne. 

9. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji. 

10. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Radni obecni: 
 

1. Biłant Marek 

2. Borowiec Andrzej 

3. Antoni Gazda 

4. Juszczak Andrzej 

5. Kozak Leszek 

6. Mazurek Janusz 

7. Mazurek Jerzy 

8. Niedźwiedź Zygmunt 

9. Ostapińska Dorota 

10. Palikot Piotr 

11. Pawlicha Bogdan 

12. Stefańczuk Zbigniew 

13. Szajnoga Marek 

14. Tarkot Alina 
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15. Tukiendorf Edward 

 

 

Ad. 1 

 

Otwarcie obrad sesji 
 

         Otwarcia obrad XXXVII Sesji Rady Gminy w bieżącej kadencji dokonał 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Edward Tukiendorf. 

Przewodniczący powitał Radnych, sołtysów i gości zaproszonych: Wójta Gminy 

Pana Kajetana Protasa, Sekretarza Gminy Pana Mariana Bernata, Skarbnika 

Gminy Panią Jolantę Hryciuk, Panią kierownik GOPS Barbarę Tor, oraz 

przybyłych mieszkańców z naszej gminy, jak również z poza naszej gminy, 

a także przedstawiciela firmy E.ON – Włodzimierza Miśkiewicza 

i przedstawiciela firmy NORDEX. Obrady rozpoczęły się o godz. 12
00

 i trwały 

do godz. 16
40

. 

 

Ad. 2 

 

Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad 
 

Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad pytając, czy są 

do niego uwagi. 

Następnie Pan Przewodniczący zaproponował, aby na wstępie oddać głos 

przybyłej delegacji mieszkańców. 

Kolejno Przewodniczący poddał pod głosowanie proponowany porządek 

obrad  wraz z propozycją udzielenia w pierwszej kolejności głosu mieszkańcom 

z gminy. 

Proponowany porządek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu 

jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy na podstawie listy obecności stwierdził, że 

w obradach uczestniczy 15 Radnych, co stanowi pełne quorum potrzebne do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Ad. 3 

 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków 
 

        Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, by w skład Komisji Uchwał                 

i Wniosków weszli nw. Radni: Leszek Kozak, Zygmunt Niedźwiedź, Antoni 

Gazda. 

Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji i zostali powołani do jej 

składu jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 
 

Następnie Przewodniczący oddał głos przybyłym mieszkańcom. 
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Pan Palikot zaproponował, aby pierwsze oddać głos Panu Grynowi –  

rolnikowi z sąsiedniej gminy.  

Pan Borowiec poinformował, że mieszkańcy pojawili się, ponieważ na 

dzisiejszej sesji mieli być przedstawiciele  firmy E.ON i NORDEX - elektrowni 

wiatrowych. 

Pan Przewodniczący wyjaśnił, że o tym fakcie dowiedział się telefonicznie 

w dniu dzisiejszym. W rozmowie telefonicznej  przedstawiciele poinformowali, 

iż będą dopiero koło godziny 14, jednak nie mają zamiaru zabierać głosu tylko 

chcą posłuchać opinii Rady w tej kwestii. 

Pan Sekretarz powiedział, że tematu wiatraków nie było nawet 

w programie, jednak wiadomo, iż wpłynęło bardzo dużo protestów dot. 

lokalizacji wiatraków. 

Pan Borowiec powiedział, że nie protestów tylko zastrzeżeń. 

Pan Sekretarz powiedział,: „(…) że protest, czy zastrzeżenie jest to 

definicja prawie równoznaczna. Jednak wszystko to jest wirtualna sprawa, a to, 

że została narysowana lokalizacja wiatraków w planach, jeszcze o niczym nie 

świadczy. Mamy inne propozycje, są Państwa zastrzeżenia, które są dla nas 

wyrocznią. Najprawdopodobniej na terenie naszej gminy nie będzie wiatraków o 

ile sytuacja się nie zmieni odnośnie przepisów. Nie mamy warunków żeby u nas 

były wiatraki, są małe odległości od zabudowań”. 

Dalej Pan Sekretarz powiedział,: „ (…) że gminy: Grabowiec, Miączyn 

realizują wiatraki w miejscowości Gdeszyn, gmina Komarów realizuje wiatraki 

w miejscowości Wola Śniatycka. To nagłośnienie spowoduje, że u nas nic nie 

powstanie, a w sąsiedztwie gmin powstanie. I później, żeby nie było tak -  

wiemy, że zdrowie jest najważniejsze, że u nas z góry zanegujemy wszystko. Bo 

tak widać, że tak jest. Mówi się o biogazowniach – nie dobrze; mówi się 

o rolniczych biogazowniach z fermentacją  – jest źle; wiatraki- źle; gaz łupkowy 

– nie dobrze. Tyle, co wpłynęło zastrzeżeń od Państwa, dyskwalifikuje u nas 

całkowicie wiatraki i sprawa ta nie będzie w ogóle przedstawiana na Sesji 

chyba, że Państwo Radni tego zechcą”. 

 Na koniec Pan Sekretarz powiedział,: „że jeśli nie ma przyzwolenia 

społecznego to niczego nie da się zrobić”. 

Następnie Przewodniczący oddał głos Panu Grynowi. 

Pan Gryn, rolnik z sąsiedniej gminy poinformował o zagrożeniach 

płynących z odwiertów, które są przeprowadzane na naszych terenach, w celu 

poszukiwania gazu łupkowego.  

Pan Sekretarz dodał, że rzeczywiście próby odnalezienia gazu łupkowego 

są dużym zagrożeniem, jednak naszej gminy najprawdopodobniej nie będą 

dotyczyć. Natomiast pojawił się nowy temat badań, w celu poszukiwania węgla 

kamiennego, który będzie nas najprawdopodobniej już dotyczył. 

Dalej Pan Sekretarz powiedział,: „(…) że nie możemy się zamykać, 

musimy szukać dochodów mamy wydzielone około 12ha „dolnicy”, gdzie było 

wysypisko – 2ha należą do gminy reszta Agencji Nieruchomości Rolnej – nie 

prywatne. Być może dałoby się to zagospodarować na instalację solarną, jednak 
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w tej chwili przyszłościowe są panele fotowoltaiczne. Teraz będziemy musieli 

zmienić zapisy, że nie panele solarne tylko panele fotowoltaiczne”. 

Następnie Pan Sekretarz poinformował, że są już dokonane zmiany 

odnośnie samego planu. Między stacją Miączyn, a Karpiem są grunty należące 

do Agencji Rolnej. Mamy wydzielony pas 150m od drogi krajowej. Działki będą 

podzielone na działki zagrodowe – około 21 działek zagrodowych. „(…)Robimy 

wszystko, co możliwe żeby się gmina rozwijała, a nie to żeby utrudniać”.  

Pan Przewodniczący oddał głos Pani Barbarze Siegieńczuk. 

Pani Siegieńczuk powiedziała, żeby się nie łudzić, że firma Chevron  

zajmująca się poszukiwaniem gazu łupkowego nie wejdzie na teren gminy 

Sitno, ponieważ badania wykonuje Geofizyka na zlecenie firmy Chevron. 

Pani Siegieńczuk zaapelowała, aby nie zgadzać się na jakiekolwiek badania 

sejsmiczne, które prowadzą między innymi do degradacji środowiska. 

Następnie głos zabrał Pan Torba z Cześnik mówiąc w imieniu swoim jak 

i w imieniu gospodarstw mieszkających w pobliżu, „(…) że wyrażają 

zdecydowane nie, co do budowy wiatraków. Bez względu na to, czy to by było 

z Komarowa”. 

   Pan Sekretarz powiedział, że nie gwarantuje, że sąsiednie gminy nie będą 

budować elektrowni wiatrowych, jednak na terenie naszej gminy elektrownie 

wiatrowe najprawdopodobniej nie przejdą, ponieważ nie ma warunków. 

Kolejno Pan Torba poruszył, problem nie do końca wykonanej drogi na 

Kolonię Cześniki. 

Pan Sekretarz powiedział, że jesteśmy w stanie w roku zrobić około 2km 

nawierzchni asfaltowej, a nie więcej, w każdej z miejscowości jest robiony jakiś 

odcinek drogi asfaltowej, natomiast w żadnej nie jesteśmy w stanie wykonać do 

końca.  

Pan Marek Śmiech powiedział, że nie ma nic przeciwko budowie 

wiatraków, jednak jeśli będą one stawiane powyżej 3km od zabudowań. 

Pan Borowiec zapytał, czy gmina Komarów zwróciła się już z opinią do 

Wójta w sprawie budowy wiatraków na terenie swoje gminy. 

Pan Wójt zabrał głos mówiąc, że nie jest dobrze, jeśli słucha się tylko 

jednej strony, należy zorganizować spotkanie, w którym będą uczestniczyć obie 

strony, a dopiero wtedy podejmować decyzje. 

Dalej Pan Wójt powiedział, że jeśli chodzi o drogi to będzie spotkanie 

sołeckie, gdzie będzie możliwość wypowiedzenia się i zagospodarowania 

funduszu sołeckiego na poprawę drogi.  

Kolejno Pan Wójt powiedział, że jeszcze nie otrzymaliśmy od Gminy 

Komarów wniosku w sprawie opinii dot. budowy elektrowni wiatrowej. 

Pan Torba z Cześnik zapytał,: „jaka będzie opinia w tej sprawie Wójta?” 

Pan Wójt wyjaśnił, że w tej chwili nie umie na to odpowiedzieć, ponieważ 

nie ma wniosku z Komarowa. 

Pan Skóra powiedział, że z tych głosów, co są wszystko wskazuje na to 

żeby wiatraków nie było, ale musimy również dopilnować, aby nie zrobiono 

nam wiatraków na granicy naszej gminy. 
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Pan Przewodniczący powiedział, że podczas sesji objazdowej Radni mieli 

okazję zapoznać się ze stanem dróg na terenie naszej gminy i naprawdę jest 

wiele potrzeb. 

Następnie Przewodniczący stwierdził, że nie jest ani za wiatrakami, ani 

przeciw, ponieważ są różne głosy mieszkańców, a on musi wysłuchać jednej 

strony i drugiej.  

Dalej Przewodniczący powiedział, co będzie, jeżeli za parę lat okaże się, że 

w wyniku badań te wiatraki nie są takie szkodliwe jak nam się wydaje. 

Pan Borowiec powiedział, że wiemy, bo takie badania są już w Niemczech. 

Pan Sekretarz powiedział, że wiadomo, iż wiatraki nie mają u nas szans, 

jednak pojawia się temat zniszczenia struktury geologicznej, jeśli chodzi 

o badania sejsmiczne. 

Dalej Pan Sekretarz powiedział, że myślimy natomiast o biogazowniach, 

jest wstępnie 3 lokalizacje – jedna w „dolnicy”. Chodzi o to żeby w miarę 

możliwości uzyskiwać dochody gminy.  

Kolejno Pan Sekretarz powiedział, że jest zagrożenie likwidacji dwóch 

szkół w Cześnikach i Kolonii Sitno -  Stowarzyszenie się zastanawia, czy nie 

przekazać te szkoły z powrotem do samorządu, a to jest równoznaczne z 

likwidacją szkół. 

Następnie Pan Sekretarz wyjaśnił, że robimy 2km dróg w 10 

miejscowościach po kawałku – „(…) tak ustaliła Rada, że wszędzie po troszku. 

Nie ma takiego Radnego, żeby przeczekał 4 lata, żeby u niego nic nie robić”. 

Pan Wójt powiedział, że w każdej miejscowości są potrzeby, a więc nie 

twórzmy niepotrzebnej atmosfery. 

 

Ad. 4 

 

Podjęcie uchwał 

 

Przy podejmowaniu Uchwał brało udział 15 Radnych. 

Pan Zygmunt Niedźwiedź odczytał kolejno projekty Uchwał celem ich podjęcia: 

 

1) Uchwała Nr XXXVII/209/2013 Rady Gminy Sitno z dnia 29 sierpnia 2013r.  

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2013r. 

 

Uchwałę omówiła Pani Skarbnik. 

Pan Pawlicha zapytał: „ile zostało jeszcze rezerwy?” 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że 4,2tys. zł. 

W związku z brakiem więcej pytań Przewodniczący poddał pod 

głosowanie omówioną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 
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2) Uchwała Nr XXXVII/210/2013 Rady Gminy Sitno z dnia 29 sierpnia 2013r. 

w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Sitno na lata 2013-2018. 

 

Pan Przewodniczący poinformował, że tak jak zawsze uchwała ta jest 

konsekwencją zmian w uchwale budżetowej. 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

3) Uchwała Nr XXXVII/211/2013 Rady Gminy Sitno z dnia 29 sierpnia 2013r.  

w sprawie zaopiniowania projektu uchwały Sejmiku Województwa 

Lubelskiego w sprawie wyznaczenia aglomeracji Zamość. 

 

Pan Sekretarz powiedział, że chodzi tutaj o odprowadzanie ścieków do 

oczyszczalni w Zamościu, za pomocą kolektora, który już mamy od 10 lat.  

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

 

Uchwała została przyjęta w głosowaniu jawnym przy 14 głosach za, 0 przeciw 

i 1 głosie wstrzymującym się. 

 

Ad. 5 

 

Informacja w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, 

odraczania lub rozkładania na raty spłaty należności pieniężnych, mających 

charakter cywilnoprawny, przypadających Gminie Sitno oraz jej 

jednostkom podległym, a także warunki dopuszczalności pomocy 

publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc 

publiczną oraz osoby uprawnione do udzielania tych ulg. 

 

Punkt ten omówił Pan Wójt. 

Pan Wójt poinformował, że w głównej mierze dot. to umorzenia osobie, 

która już nie żyje.  

Dalej Pan Wójt poinformował o upomnieniach w sprawie zaległości opłat 

od mieszkańców. 

Pan Kozak zapytał, czy na terenie naszej gminy wszyscy maja już 

śmietniki. 

Pan Wójt powiedział, że raczej tak, ale będziemy to wszystko jeszcze 

weryfikować. 

 

Pan Palikot zaproponował, aby w każdym domu ludowym były śmietniki. 
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Pan Wójt powiedział, że każda instytucja musi złożyć deklarację, chodzi 

tu między innymi o domy ludowe. 

Pan Przewodniczący zapytał, jak będzie wyglądała sytuacja z osobami, 

które nie złożyły deklaracji. 

Pan Sekretarz powiedział, że wysłaliśmy 121 wezwań do złożenia 

deklaracji, tyle osób z gminy Sitno nie złożyło deklaracji. Szkoły już złożyły, 

część straży już też złożyła, reszta musi jeszcze złożyć, domy ludowe muszą też 

złożyć. Cmentarze natomiast są to inne odpady, a więc proboszczowie muszą 

podpisać umowy we własnym zakresie na odbiór śmieci z cmentarzy z firmą 

odbierającą odpady.  

Dalej Pan Sekretarz wyjaśnił, że my płacimy za ilość wywiezionych 

śmieci. 

Następnie Pan Przewodniczący poinformował, że możemy powrócić do 

tematu elektrowni wiatrowych, ponieważ już dotarła Pani z firmy NORDEX. 

Pan Borowiec powiedział, że jest za wiatrakami, ale nie w bliższej 

odległości od zabudowań niż 2km. 

W wyniku dyskusji większość Państwa Radnych opowiedziała się za 

wiatrakami, jednak w odległości nie bliższej niż 2km. 

Pan Miśkiewicz z firmy E.ON powiedział, że jedyne normy, jakie są to 

normy hałasu, które firma spełnia z dużym naddatkiem. 

Dalej Pan Miśkiewicz powiedział, że w miejscowości Cześniki są 

zaplanowane 2 wiatraki w odległości 700-800m od zabudowań, a 2 pozostałe 

w odległości 3km.  

Pan Borowiec powiedział,: „że nie prawdą jest, że nie ma żadnych norm, 

bo ze względu na hałas są pewne normy, tylko że wy Państwo tych badań nie 

przyjmujecie do wiadomości. Bo Państwo przyjmujecie, że jeden wiatrak 

emituje taki sam hałas jak 11 wiatraków”. 

Pan Miśkiewicz odpowiedział,: „ale to jest tylko Pana opinia”. 

Pan Borowiec powiedział, że to jest opinia coś na wzór Regionalnej 

Dyrekcji Ochrony Środowiska w Niemczech. 

Dalej Pan Borowiec powiedział, że przedstawiona przez firmę emisja 

hałasu jednej turbiny wiatrowej nawet nie przedstawia, jaki hałas wytwarza 

turbina, jedynie, co jest pokazane to hałas wytwarzany w odległości 410m – 

40dB. 

Pan Miśkiewicz powiedział, że jeżeli Państwo pozwolą na jakieś 

konkretne spotkanie to się przygotują do tematu.  

Pan Borowiec powiedział, że było już spotkanie, na którym było 

pokazane, że jedna turbina emituje hałas w jedną stronę 40dB na odległość 

450m, a w drugą stronę 750m.  

Kolejno Pan Borowiec powiedział, że na zachodzie nie ma wiatraków 

w bliższej odległości niż 2km od zabudowań, chyba że przy autostradach, gdzie 

nie ma zabudowań. 

Pan Pawlicha powiedział, że badania powinna wykonać firma zewnętrzna. 
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Pan Wójt powiedział, żeby nie podchodzić do tego zagadnienia 

z emocjami. 

Pan Borowiec zapytał, jakie będzie stanowisko Pana Wójta w związku 

z zastrzeżeniami, które wpłynęły dot. lokalizacji wiatraków, jeśli chodzi 

o przygotowanie nowego studium. 

Pan Wójt powiedział, że będzie to szło w dobrym kierunku dla 

mieszkańców. 

Pan Sekretarz powiedział, że nikt tutaj nie dzieli mieszkańców. 

Pan Torba powiedział, dlaczego nie powołujemy się na badania Polskie 

tylko zagraniczne. 

 

Ad. 6 

 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy. 

 

Sprawozdanie przedstawił Wójt Gminy Sitno dr inż. Kajetan Protas. 

 

Poruszając zagadnienia: 

1. Zakupu samochodu strażackiego dla Czołek (Iveco); 

2. Spółki wodnej ( wykonano prace konserwacyjno-melioracyjne na terenie 

Jarosławiec-Stabrów, częściowo Czołki na długości około 5,5km); 

3. Drogownictwa (przetargi na drogi); 

4. Mienia( plac w Karpiu); 

5. Sprawy OSP( zawody strażackie powiatowe); 

6. Strażackie; 

7. Oświatowe(modernizacja C.O. w szkole w Sitnie); 

8. Sportu(zawody sportowe w Łabuniach- zajęcie I miejsca); 

9. Sprawy dożynek(dożynki powiatowe w Łabuniach); 

10. Zaciągnięcia kredytu; 

11.  Utworzenia placów zabaw( Jarosławiec, Kolonia Sitno); 

12. Badania przez firmę Geofizyka; 

13. Wystawa zwierząt hodowlanych; 

14. Wniosków na paliwo; 

15. Dożynek gmino-parafialnych (1września); 

16. Wykonania budżetu za 1 półrocze. 

 

Pan Biłant zapytał, czy został zatrudniony nowy nauczyciel w Gimnazjum 

w Sitnie. 

Pan Wójt wyjaśnił, że została zatrudniona Pani matematyczka z Zamościa 

na miejsce Pani Ważnej, która odeszła na emeryturę. 

Pan Sekretarz poinformował, że odbył się turniej o puchar 

Przewodniczącego, który zorganizowany został przez klub sportowy „Potok”  

Sitno, a także wyjazd do Tomaszowa oraz wyjazd na zawody powiatowe. 
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Dalej Pan Sekretarz powiedział, że została utworzona III liga dziewcząt 

w piłkę nożną. W dniu dzisiejszym dziewczyny miały jechać do Ełku na 

mistrzostwa  Polski LZS w piłce nożnej kobiet.  

Pan Borowiec zapytał,: „(…) czy badania Chevronu mają być prowadzone 

do otuliny parku? Czy Skierbieszowski Park, też to obejmuje?”. 

Pan Wójt wyjaśnił, że badania mają być przeprowadzane w kierunku 

Kraśniczyna (Kolonia Kornelówka). 

Pan Sekretarz poinformował, że zostały doposażone place zabaw 

z „małych projektów” przy szkole Podstawowej w Kolonii Sitno i przy Szkole 

Podstawowej w Jarosławcu.  

 

Ad. 7 

 

Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi. 

 

Punkt ten został zrealizowany na bieżąco w trakcie obrad sesji. 

 

Ad. 8 

 

Sprawy różne. 

 

Pan Biłant poinformował, że za fundusz sołecki na osiedlu w Jarosławcu 

został zrobiony plac zabaw i piaskownica (kwota ponad 15tys. zł). 

Dalej Pan Biłant poinformował, że na dożynkach w Łabuniach Jarosławiec 

Dolny został wyróżniony za wieniec. 

Kolejno Pan Biłant zapytał,  czy będzie realizowany chodnik ten, który był 

zaplanowany w budżecie na 2013r , a także drogi wjazdowe na osiedlu- czy to 

będzie w ogóle robione w tym roku. 

Pan Sekretarz  poinformował, że oprócz tych placów, o których była mowa 

zostały jeszcze doposażone place przy szkołach w Kornelówce, Horyszowie 

i Cześnikach. 

Następnie Pan Sekretarz powiedział, że na osiedlu zostało jeszcze do 

zakończenia boisko, które jest już zniwelowanie. Chcemy jeszcze obniżyć 

studnię i zrobić drogę dojazdową z płyt. Zrobić przepust, który blokuje wodę. 

Musimy również odwodnić blok, ponieważ woda idzie do kanalizacji. 

Dalej Pan Sekretarz poinformował, że uzgodniliśmy z firmą Trames, iż 

w ramach robót, które wykonywali na terenie byłego zakładu rolnego zakończą 

ten chodnik (połączą zakład rolny z osiedlem), jednak zabraknie nam na to 

środków, co będziemy musieli przegłosować. 

Kolejno Pan Sekretarz powiedział, że zostały zakupione znaki 

umożliwiające wjazd pojazdom służbowym komunalnym i ratowniczym, które 

będą umieszczone przy drodze Pana Panasa. Będzie jeszcze oznakowany 

zabytek. Napiszemy pismo, do Policji, do Zabytków, do Pana Panasa i będzie 

musiał otworzyć wjazd.  
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Następnie Pan Sekretarz poinformował, że na budynek gospodarczy, co  

otrzymaliśmy od Agencji Rolnej, mamy zezwolenie na rozbiórkę. Złożyliśmy 

również wniosek na rozebranie świetlicy ze sklepem w Karpiu. 

Pan Niedźwiedź zapytał, kiedy będzie remontowana świetlica w Stabrowie. 

Pan Sekretarz wyjaśnił, że stanowisko KGW Stabrów jest jasne. Panie są 

za tym żeby remontować tą remizę. Dobudować od strony północnej część 

kuchenną z wodą. 

Dalej Pan Sekretarz poprosił, aby ująć remont boiska w Stabrowie 

w funduszu sołeckim.  

Pan Pawlicha zapytał, jak wygląda sprawa projektu na Cześniki. 

Pan Sekretarz wyjaśnił, że do 12 września ma być wszystko jasne. 

Pan Jerzy Mazurek poinformował, że na Bożym Darze została zaorana 

droga do samego kamienia - z 6m zrobiła się 3m i to nie jest tylko w tym 

miejsca, ale tak jest na całej gminie. 

Następnie Pan Jerzy Mazurek powiedział, że w Cześnikach nowy 

właściciel gospodarstwa po byłym kółku rolniczym ogrodził plantacje drzewek 

zagradzając jednocześnie drogę – należy coś z tym zrobić. 

Kolejno Pan Jerzy Mazurek poprosił o poprawienie drogi na Kułaczówkę. 

Pan Sekretarz powiedział, że w dniu wczorajszym był Pan Czop, który 

twierdzi, że ta droga przebiega inaczej. 

Pan Jerzy Mazurek stwierdził, że przecież mamy geodezję, mamy 

dokumenty i chyba można to sprawdzić. 

Pan Sekretarz poinformował, że zostało wyrównane boisko w Jarosławcu 

Górnym, a także w Jarosławcu przy szkole z tyłu wspólnoty. 

Pan Pawlicha zapytał, kto wygrał dzierżawę w Bożym Darze. 

Pan Wójt odpowiedział, że Pan Skulski. 

Następnie Pan Wójt poinformował, że postanowiono, iż będzie poprawiona 

droga w Czołkach od drogi powiatowej w kierunku Pana Zdeba. 

Pan Pawlicha powiedział, że nawierzchnia na orliku na boisku do kosza 

znowu uległa zniszczeniu. 

Pan Wójt wyjaśnił, że mamy trudną sytuacje, ponieważ firma wykonująca 

orlik ogłosiła upadłość. 

Pan Borowiec powiedział, że trzeba by wyciąć krzaki przy drodze 

powiatowej Janówka – Rozdoły, ponieważ przyjdzie zima, śnieg i znowu droga 

będzie  nie przejezdna. 

Pan Wójt odpowiedział, że prosił już powiat, jednak cały czas są obietnice 

a nic powiat z tym nie robi. 

Pan Borowiec powiedział, że w niektórych miejscach gałęzie z lasów 

wystają już na jezdnię i trzeba by się tym zająć. 

Dalej Pan Borowiec powiedział, że przy drogach gminnych, też 

w niektórych miejscach jest problem z przejazdem z powodu krzaków. Może 

należałoby wystosować jakieś pisma do właścicieli, aby usunęli je. 

Pan Sekretarz wyjaśnił, że w dniu wczorajszym poszły pisma odnośnie 

przycinki lasu – wszyscy po prawej stronie jadąc drogą w kierunku Naklickiego, 
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jednak idzie na Stanisławkę, druga na Żuków, Horyszów. Jeśli to nie poskutkuje 

to sami wytniemy. 

Pani Ostapińska zapytała, kiedy będą zrobione okna w remizie 

w Stabrowie. 

Pan Wójt powiedział, że jest jeszcze sprawa rozbudowy tej remizy, dlatego 

też po dożynkach trzeba będzie się spotkać z Paniami z KGW i porozmawiać na 

ten temat. 

Pan Sekretarz powiedział, że Pan Dworzycki przygotuje projekt, zrobi 

szacunek i dopiero wtedy będziemy się do budżetu zastanawiać. Kolejna sprawa 

to Jarosławiec stara świetlica – kwotę 29tys. zł za projekt proponuje Pan 

Dworzycki. Projekt jest potrzebny, aby uzyskać pozwolenie na remont. Podobna 

sytuacja jest w KGW Horyszów Polski, gdzie też Panie chcą wymienić  

pokrycie dachowe, ale też muszą uzyskać pozwolenie. 

Pan Szajnoga stwierdził,: „(…) że Gmina ogłosiła przetarg na dzierżawę 

działki w Bożym Darze i skoro ktoś teraz wygrał przetarg to niech sobie 

uprzątnie tą działkę, a nie Gmina ma jeszcze mu uprzątnąć”. 

Pan Wójt podzielił zdanie Pana Szajnogi. 

Pan Szajnoga dodał, że dzierżawca wiedział, co bierze.  

Pan Sekretarz stwierdził, że Gmina musi uporządkować dzierżawę Panu 

Skulskiemu, ponieważ  może nam jeszcze nie zapłacić za nią. 

Pani Ostapińska powiedziała, że trzeba wymienić okna w remizie 

w Stabrowie – „(…)były obiecane i trzeba wymienić”. 

Pan Wójt odpowiedział, że nie ma problemu okna pójdą w zakresie 

wykonania. Jednak chodzi o propozycje rozbudowy remizy. 

Pani Ostapińska zapytała, czy dowożenie w roku szkolnym będzie 

przebiegało tak samo jak w ubiegłym. 

Pan Sekretarz wyjaśnił, że pozostanie bez zmian. 

Pan Szajnoga zapytał, co z listą wspólnoty w Jarosławcu. 

Pan Sekretarz powiedział, że lista jest w Starostwie u Pana Dyjaka. 

Kolejno Pan Sekretarz powiedział, że na łąkach zostały wycięte krzaki na 

długości 2,5km, za które będziemy musieli zapłacić około 5tys.zł. Musimy to 

przegłosować i zapłacić.  

Pan Borowiec poprosił o wykoszenie boiska w Rozdołach. 

Następnie Pan Przewodniczący odczytał pismo od Pani Doroty 

Ostapińskiej w sprawie położenia nawierzchni asfaltowej na drodze koło Pana 

Maksymowicza  na długości 300m. 

Pan Wójt stwierdził, że rzeczywiście jest potrzeba położenia asfaltu 

zamiast nakropka. Trzeba będzie zaplanować w budżet zrobienie tego w 2014 r. 

Pan Sekretarz powiedział, zobaczymy czy będą pieniądze na to, bo są inne 

drogi tam gdzie również jest potrzeba położenia asfaltu. 

Kolejne pismo, jakie odczytał Pan Przewodniczące to pismo z GOPS 

w sprawie zwiększenia środków finansowych. 

Pani kierownik GOPS Barbara Tor przybliżyła potrzeby GOPS. 
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Dalej Przewodniczący odczytał pismo z Centrum Kultury w sprawie 

zwiększenia środków w kwocie 32tys. zł. 

Ostatnim pismem, jakie odczytał Przewodniczący było pismo ze Szkoły 

Głównej Gospodarstwa Wiejskiego w Warszawie, Wydział Leśny w sprawie 

oczekiwań społeczeństwa ochrony przyrody w Lasach Państwowych do roku 

2030. 

Następnie Przewodniczący powrócił do tematu przekazania 5tys. zł za 

wycięcie krzaków na łąkach. 

Pan Wójt powiedział, że nie możemy wykorzystać wszystkich pieniędzy 

z rezerwy musimy część zostawić do końca roku. 

 W związku z tym faktem Przewodniczący poddał pod głosowanie 

przekazanie 1,5tys. zł z rezerwy na zapłatę za wycinkę krzaków na łąkach. 

Propozycja ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

Ad. 9 

 

Przyjęcie protokołów z poprzedniej sesji 

 

Protokół Nr XXXVI/2013 wyłożony był do wglądu bezpośrednio w trakcie 

obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy Państwo Radni zapoznali się  

z Protokołem i czy są do niego uwagi. 

Państwo Radni nie wnosili uwag i przyjęli Protokół Nr XXXVI/2013 

w głosowaniu jawnym jednogłośnie. 

Pan Juszczak zapytał, ile jeszcze brakuje, aby połączyć chodnik na osiedlu 

w Jarosławcu. 

Pan Sekretarz odpowiedział, że brakuje jeszcze 240m o szerokości 2m 

(kwota około 35tys. zł).  

 

Ad. 10 

 

Zamknięcie obrad sesji 

 

Na zakończenie obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy podziękował 

zaproszonym gościom oraz Radnym za czynny udział w obradach sesji. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy zamknął sesję słowami: 

 
 

„Zamykam obrady dzisiejszej sesji” 

 
Na tym protokół zakończono i podpisano.     PRZEWODNICZĄCY 
              RADY GMINY 

Protokołował: Piotr Harczuk           Edward Tukiendorf 

 


